
کارلوس کی روش؛ مردی برای تمام فصول

تیم ملی نیاز به هافبک دفاعی مدرن تری دارد

چراغپور: استراتژی تیم ملی در جام جهانی باید تغییر کند

حاج رضایی و انتقاد از سرمربی تیم ملی:
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محمد مزرعه

مربی  سر  روش  کی  کارلوس  شک  بدون 
و  ماندگار  ای  چهره  از  ایران  ملی  تیم  پرتغالی 
می  کشورمان  فوتبال  تاریخ  در  نشدنی  فراموش 
باشد . این مربی خوش فکر و  محبوب ایرانیها جای 
به خصوص  ورزش  در جامعه  به خوبی  را  خودش 
در بین اهالی فوتبال  باز کرده است و در محافل 
کسی  اگر  و  شود.  می  یاد  نیکی  به  او  از  ورزشی 
هم احتمالا  انتقادی داشته باشد با احتیاط لب به 
سخن می گشاید. قبل از جام جهانی 2014برزیل 
بر سر  از آمدن  کارلوس کی روش  وقتی صحبت 
که  کرد  فکرمی  بود شاید کمترکسی  افتاده  زبانها 
موفق  ایران  فوتبال  در  بتواند  پرتغالی  مربی  این 
و  فوتبال  فدراسیون  اولیه  توافقات  .وقتی  بشود 
قرارداد  و  شد  انجام  پرتغالی  سرشناس  مربی  این 
رسمی منعقد شد و کی روش سکان دار تیم ملی 
انتخاب  این  برای  و  گرفتند  موضع  ها  خیلی  شد 

فدراسیون فوتبال را زیر سوال می بردند.
در  را  کارش  پرتغالی  مربی  این  حال  هر  به 
با  و  کرد  شروع  ایران  فوتبال  در  سختی  شرایط 
تفکر حرفه ای وتجربه ای  که داشت همگان را به 
آرامش دعوت کرد .کارلوس کی روش توانست به 
هر ترتیبی مجوز صعود تیم کشورمان را در اولسان 
کره جنوبی و با شکست تیم کره بدست بیاورد و 
یکی از نمایندگان قاره آسیا در کشور برزیل باشد.
پس از جام جهانی 2014 در حالی که اهالی فوتبال 
بازیکنان  و  فنی  کادر  عملکرد  از  نسبی  رضایت 
فنی  کادر  راس  در  تغییراتی  از  و صحبت  داشتند 
تیم ملی به گوش می رسید. سرنوشت این طور رقم 
خورد که کی روش همچنان به کارش ادامه بدهد. 
شانس  آخرین  مقطع  درآن  ها   خیلی  شاید 

کی روش را برای ماندن در راس کادر فنی تیم ملی 
موفقیت درمسابقات جام ملتها آسیا در سال 2015  
به میزبانی کشور استرالیا می دانستند .اما پس از 
شکست تیم ملی ایران در مقابل تیم ملی عراق در 
ضربات پنالتی دیگر کمتر کسی فکرش را می کرد 
که کی روش به کارش در تیم ملی ادامه بدهد و 
گمانه زنی ها بر این بودکه کی روش بایددنبال تیم 
دیگری باشد. گویا سرنوشت برای فوتبال کشور مان 
خوب نوشته شده بود و اهالی فوتبال و در راس آن 
فدراسیون فوتبال  میل به ماندن این مرد با تجربه 
فنی  کادر  راس  در  فوتبال  کشیده  گرم  و  سرد  و 
تیم ملی داشتند و اذهان عمومی هم گویای همین 
راس  در  ابقا  از  بعد  روش  کی  بود.کارلوس  مساله 
های  بازی  و  اردو  برگزاری  با  ملی  تیم  فنی  کادر 
و  داشت  ملی  تیم  سازی  آماده  در  سعی  دوستانه 
مسیر پیشرفت تیم ملی فوتبال را به خوبی طراحی 

کرده بود.
تجربه  با  مربی  این  هدایت  با  ملی  تیم   
مرحله اول مقدماتی جام جهانی روسیه را پشت 
انتخابی  نهایی  مرحله  به  توانست  و  گذاشت  سر 
در قاره آسیا و حضور در جمع تیم های برتر راه 
انجام  کشی  قرعه  مراسم  که  زمانی   . کند  پیدا 
گرفت و مشخص شد که تیم ایران در گروه اول 
برنامه  ایران  فنی  کادر  است  گرفته  قرار  آسیا 
ریزی منسجمی را در جهت آماده سازی تیم ملی 
طراحی کردند و  با شروع بازی های این دور،تیم 
ملی ایران توانست تیم های گروه را یکی پس از 
دیگری پشت سر گذاشته و با شکست ازبکستان 
در ورزشگاه آزادی در 22خردادوقبل از دو بازی 
اقتدار و به  با  با کره جنوبی و سوریه  باقی مانده 
عنوان اولین تیم آسیایی بلیط روسیه را بگیرد و 
تیم ملی برای اولین بار در دو دوره متوالی والبته 

پنجمین بار به جام جهانی راه یابد .
جام  مقدماتی  های  بازی  از  دوره  این  در 
پرتغالی  مربی  بالای  مدیریت  و  درایت  با  جهانی 
به  را  روش  کی  که  افتاد  خوبی  فوتبالی  اتفاقات 
تیم  کرد.  تبدیل  ملی  تیم  مربی  ترین  محبوب 
روسیه   جهانی  جام  مقدماتی  های  بازی  از  ملی 
باز  اش  دروازه  هم  یکبار  شده  انجام  بازی  نه  در 
انجام  ملی  تیم  توسط  شیت  کلین  نه  و  نشده 
رقبای  مقابل  در  بازی  نه  در  همچنین  و  گرفته 
آسیایی شکست نخورده است. و مطمئنا گل زدن 
و شکست تیم ایران برای رقبای آسیایی به رویایی 

بزرگ تبدیل شده است. 
دستیاری  سابقه  که  پرتغالی  تجربه  با  مربی 
و  یونایتد  منچستر  تیم  در  فرگوسن  الکس 
رئال  باشگاه  و  پرتغال  ملی  تیم  سرمربیگری 
فنون  خوبی  به  دارد  کارنامه  در  را  و.......  مادرید 
داند  به خوبی می  و  است  گرفته  فرا  را  مربیگری 
باید  و  بگیرد  بکار  استراتژی  چه  بازی  هر  در  که 
است  بوده  شانش  خوش  خیلی  ما  فوتبال  گفت 
این  این مربی را به خدمت گرفته  که  که زمانی 
مربی، تجربه فراوان اندوخته و افتخارات خوبی هم 
برای فوتبال کشورمان کسب نموده  است. نظم و 
ترتیب خاصی به بیرون و درون زمین فوتبال داده 
روش  توسط کی  آمده  وجود  به  نظم  است.همین 
آرامش خاصی به تیم ملی و جامع فوتبال داده و 
تیم ملی با قدرت در حال ثبت رکورد می باشد و 
اقتدار در  با  این مربی پرتغالی  با درایت  تیم ملی 
مقابل حریفان صف آرایی می کند و گل زدن به 
ایران به رویایی بزرگ برای تیم های دیگر آسیایی 
تبدیل شده است . کی روش نشان داده است که 
مردی برای تمام فصول  است و ما از ایشان برای  
شخصیتی که به تیم ملی داده است سپاسگزاریم. 

کارشناس فوتبال کشورمان: اولویت تیم ملی 
اما در جام جهانی و برای  اول گل نخوردن است، 
مواجهه با تیم های درجه یک دنیا باید تفکراتمان 

را تغییر دهیم.
جلال چراغپور کارشناس فوتبال کشورمان در 
العاده تیم ملی در فاز دفاعی و  با آمار فوق  رابطه 
این  گفت:  تیم  این  گلزنی  ضعیف  آمار  مقابل  در 
روش تیم ملی است، شیوه حمله کردن در تیم های 
مختلف متفاوت است؛ در برخی از تیم ها که تعداد 
گل های بیشتری را به ثمر می رسانند استراتژی 
حمله کردن آن ها از طریق روش حمله تدریجی 
و همه جانبه صورت می پذیرد، در حالی که روش 
جانبه  همه  کشورمان  ملی  تیم  در  کردن  حمله 
حمله  در  که  نفراتی  تعداد  روش  این  در  نیست، 
شرکت می کنند محدود است و به طور کلی تیم 
ملی بنای خود را بر پایه گل نخوردن گذاشته است.

این موضوع که در جام  بیان  با  ادامه  وی در 
جهانی نیاز به تفکرات نو داریم تاکید کرد: به طور 
کلی کی روش در این هفت سالی که هدایت تیم 

ملی را در دست داشت توانست تیم ملی را مدرن تر 
کند اما این فرایندی توقف ناپذیر است و باید دائما 

در حال به روز رسانی باشد.
مدرن  و  اروپایی  تفکرات  داد:  ادامه  چراغپور 
کی روش نسبت به آسیا جواب داد و پیش از پایان 
این مسابقات صعود ما را به جام جهانی قطعی کرده 
است آن هم در حالی که گلی را دریافت نکرده ایم، 
اما این تفکر هم بعد از گذشت هفت سال در دل 
مناسب  آسیا  است، شاید در سطح  پیر شده  خود 

باشد اما قبول کنید برای حضور در جام جهانی نیاز 
داریم کمی تفکرات خود را تغییر دهیم.

بیان  با  ادامه  در  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
اینکه ،برای تیم ملی و صعود مقتدرانه اش به جام 
جهانی احترام زیادی قائل هستم، اما فکر می کنم 
این روش برای اینکه در جام جهانی نیز مثمر ثمر 
افزود:  باشد،  داشته  شدن  تر  مدرن  به  نیاز  باشد 
در میدان بزرگ جام جهانی و زمانی که در مقابل 
داریم که  نیاز  بگیریم  قرار  دنیا  تیم های جنگنده 

استراتژی خود را تغییر دهیم.
وی در ادامه فوتبال را مانند موتور یک وسیله 
نقلیه  وسیله  یک  در  کرد:  اظهار  و  خواند  نقلیه 
قسمتی  که  صورتی  در  و  هستند  مختلفی  اجزای 
با  نیز  از آن دچار مشکل باشد سایر قسمت ها را 
مشکل روبرو می کند، در بازی با کره و زمانی که 
اولین  گرفت  قرار  فشار  پر  بازی  یک  در  ملی  تیم 
بازیکنی که با مشکل روبرو شد سعید عزت اللهی 
بود که از زمین اخراج شد، تصور کنید که در میدان 
های  تیم  با  فشار  پر  بازی  یک  در  و  جهانی  جام 

توانند  می  چگونه  بازیکنان  این  دنیا  یک  درجه 
مقاومت کنند، البته که عزت اللهی برای تیم ملی 
زحمت زیادی کشیده است، اما در مقابل کره که در 
میانه میدان جنگنده ظاهر شد به مشکل برخورد 
و اگر این اتفاق در جام جهانی در مقابل تیم های 
جنگنده تر شکل بگیرد و تیم ده نفره شود آن زمان 

چگونه می توانیم بازی را کنترل کنیم.
چراغپور در پایان تکمیل کرد: نیاز داریم که 
اول مکانیزم معماری تیم ملی را تغییر دهیم و دوم 
اینکه اشکالات عمده ای در ساختار تیم ملی داریم 
که باید عوض شود، همچنین پست هافبک دفاعی 
دقیقا جایی که در بازی های حال حاضر تیم ملی 
از آن استقاده می  فقط برای تخریب بازی حریف 
شود، باید تبدیل به نقطه ای شود که علاوه بر این 
بازی سازی  بهترین شکل ممکن در کار  به  وظیفه 
نیز به کمک تیم بیاید مانند پوگبا و سایر هافبک 
های دفاعی مدرن دنیا که به نظرم در حال حاضر 
یک بازیکن با این شرایط را در تیم ملی کشورمان 

نداریم.

پیشکسوت فوتبال کشورمان گفت: زمانی صعود به جام جهانی 
اما امروز رسیدن به جام جهانی برای آن ها عادی  رویای مردم بود 

شده و خواست همه صعود به دور حذفی جام جهانی است.
گوی  و  گفت  در  کشورمان  فوتبال  کارشناس  رضایی  حاج  امیر 
اختصاصی با خبرنگار گروه ورزشی ایسکانیوز، در رابطه با شرایط تیم ملی 
و اینکه برخی معتقدند این تیم در فاز هجومی در جام جهانی به مشکل 
می خورد افزود: بعضی از دوستان و همکاران من در این زمینه صحبت 
هایی کرده اند، یکی از دوستان گفته بود ما در واقع تاکتیک های محدودی 
داریم که فکر میکنم حرف او کاملا منطقی باشد چرا که در بازی های ما 

تاکنون نیاز به استفاده از پلن بی نبوده است.
وی ادامه داد: شیوه کی روش، استفاده از اصول دفاعی و مبتنی 
بر ضد حمله است؛ این روش تا به اینجا جواب داده است اما مسلما 
با تیم های قدرتمند تری مواجه می شویم  در مسابقات جام جهانی 
که از پلن های مختلف استفاده می کنند و به هر حال تجربه بیشتری 
نسبت به تیم های آسیایی دارند و ما باید برای مقابله با آن ها چاره 

ای اندیشیده باشیم.
کارشناس فوتبال کشورمان در با بیان اینکه به سال 1978 که 
برای اولین بار به جام جهانی صعود کردیم تاکید کرد: آن اتفاق موجب 
جهانی  جام  در  مجدد  حضور  برای  آن  از  پس  شد،  همگانی  شادی 
بیست سال انتظار کشیدیم تا در نهایت در سال 1998 در آن بازی 
ماراتن گونه توانستیم بار دیگر به جام جهانی صعود کنیم؛ پس از آن 
بازی جشن و شادی عظیمی در کشور شکل گرفت چرا که مردم از 
رفتن به جام جهانی مسرور بودند و آن را افتخار بزرگی می دانستند.

حاج رضایی در ادامه با اشاره به این موضوع که حالا اما بعد از 
چهار بار حضور در جام جهانی جامعه دلش نمی خواهد تیم ملی به 
بلیت برگشت به خانه  را دریافت کند و دیگر صعود به جام  سرعت 
جهانی به تنهایی باعث به راه افتادن کارناوال های شادی نمی شود 

برنامه  روش  کی  ظاهراً  انتظار  این  شدن  براورده  برای  کرد:  تشریح 
 هایی را به فدراسیون فوتبال داده است که من از آن برنامه ها آگاهی 
اینکه او یک مربی بین المللی است و تجارب  با توجه به  ندارم؛ ولی 
زیادی دارد، به این برنامه ها خوشبین هستم؛ اما مشکل آنجاست که 
از نظر من اجرایی  یا خیر،  قابلیت اجرایی شدن دارد  برنامه  این  آیا 
شدن این برنامه ها بستگی به فراهم شدن دو عامل بزرگ دارد، یک 

پشتوانه اقتصادی و دوم درک فرهنگی.
وی همچنین تاکید کرد: درک فرهنگی به این معنی است که 
همه تصمیم گیرندگان اعم از فدراسیون فوتبال، وزارت ورزش و حتی 
دولت، درک لازم برای حضور ایران در مرحله حذفی جام جهانی را 
داشته باشند و افتخار آن ها تنها رسیدن به جام جهانی نباشد؛ البته 
همانگونه که گفتم برنامه های کی روش را دقیقا نمی دانم اما به هر 
با  اجرای درست آن ها تلاش شود گمان می کنم  برای  اگر  ترتیب 

توجه به سوابق موفق او تیم ملی بتواند به اهداف خود برسد.
گذشته  جهانی  جام  در  اینکه  بیان  با  ادامه  در  رضایی  حاج 
اسکولاری به عنوان یک مربی پخته در مورد تیم کشورمان گفته بود، 

ایران فقط در 50 متر عقب تر زمین تمرین می کند تاکید کرد: این 
یک واقعیت بود، و زمانی این واقعیت عیان شد که ما برای صعود به 
دور حذفی جام جام جهانی، ناچار بودیم تیم بوسنی و هرزه گوین را 
شکست دهیم، در نتیجه بر خلاف همیشه به جای گل نخوردن اول 
به گل زدن در یک بازی فکر کردیم و همانگونه که مشاهده کردید 
با خوش شانسی  ما در آن بازی سه گل خوردیم و چند گل را هم 
دریافت نکردیم، سازمان تیمی  ما در آن بازی کاملًا به هم ریخته بود.
می  تصور  کرد:  تاکید  ادامه  در  کشورمان  فوتبال  پیشکسوت 
وجود  با  و  می داند  همه  از  بهتر  را  نقایص  این  خود  روش  کی  کنم 
تاکید جامعه فوتبال و کارشناسان او خود به خوبی می داند تیم ملی 

کشورمان در فاز تهاجمی مشکلات فراوانی دارد.
وی با بیان این موضوع که کی روش مربی با دانشی است و از 
نظر فنی او مورد قبول است خاطر نشان کرد: البته انتقاداتی به او وارد 
است، از جمله بیانیه های او که بعد از هر پیروزی منتشر می شود؛ 
در آخرین بیانیه هم شب گشته کی روش صعود به جام جهانی را با 
دستان خالی و تنها با تلاش بازیکنان عنوان کرده بود در حالی که 
این خیلی غیر منصفانه است؛ درست است که ما امکانات محدودی 
برای کی روش  را  بیشترین سهم  اندک  امکانات  از همین  اما  داریم 
فراهم کرده ایم؛ او زندگی کاملا مرفه و مانند یک امپراتور را در ایران 
تجربه می کند و بیشتر خواسته های او تا کنون اجرا شده اما جالب 
اینجاست که او باز هم خود را طلبکار می داند، در نهایت من واقعا 

دلیل این بیانیه ها را متوجه نمی شوم.
حاج رضایی در پایان افزود: من دیشب بیانیه ایشان را خواندم 
و متاسف شدم. دوست داشتم کی روش در بیانیه هایش هم به وقار 
ارزشهای فنی اش پایبند بود، به هر تریتیب کی روش باید کمی در 
به  نسبت  کامل  احترام  با  و  کند  نظر  تجدید  های خود  بیانیه  لحن 

ارکان مختلف فوتبال اظهار نظر کند.

کاپیتان سابق تیم فوتبال پرسپولیس گفت: شاید در یک بازی با 
تعویض سه مهره اصلی نتیجه گرفته باشیم اما تضمینی وجود ندارد 

که در دیگر دیدارها هم این گونه باشد.
در   ، است  تیم  دو  برگشت  بازی  نگران  که  عبدی   حسین 
عربستان  الاهلی  مقابل  پرسپولیس  فوتبال  تیم  تساوی  مورد 
آسیا  قهرمانان  لیگ  نهایی  یک چهارم  مرحله  رفت  دیدار  در 
تحلیل های  و  معادلات  تمام  الاهلی  زودهنگام  گل  داشت:  اظهار 
الاهلی  دیگر  سوی  از  ریخت.  به هم  را  پرسپولیس  فنی  کادر 
سیستمی  و  ترکیب  چه  با  باید  پرسپولیس  مقابل  می دانست 
زیادی  توپ های  قطع  و  بازی می کرد  ایستا  تیم  این  بگیرد.  قرار 
به  را  طارمی  مهدی  و  مسلمان  محسن  بازی  نوع  آنها  داشت. 

کردند. خنثی  و  آنالیز  خوبی 
وی ادامه داد: پرسپولیس با تغییر سیستم از 2-3-1-4 به 4-2-

4 به بازی مستقیم روی آورد. این تیم سعی داشت با استفاده از قدرت 
برسد. خوشبختانه فشار  به گل  و علی علیپور  سرزنی گادوین منشا 
پرسپولیس نتیجه داد و توانست بازی را به تساوی بکشاند تا به دیدار 

برگشت و صعود امیدوار بماند.
تعویض  به  اشاره  با  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سابق  کاپیتان 
دیدار  در  احمدزاده  فرشاد  و  مسلمان  محسن  طارمی،  مهدی 
بازیکن  سه  هر  چون  بود  ریسک  کار  این  کرد:  تصریح  رفت 
الاهلی  شناخت  شدند.  خارج  زمین  از  کمی  زمانی  فاصله  با 
از  بعد  دلیل  همین  به  و  بود  بیشتر  پرسپولیس  ستاره های  از 
تعویض های  از  بعد  الاهلی  البته  شد.  سردرگمی  دچار  تعویض ها 
می توان  که  نکرد  عوض  را  سیستمش  داد،  انجام  که  اجباری 

بود. اشتباهی  تصمیم  گفت 
دیدار  در  باید  برانکو  آیا  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  عبدی 
برگشت از گادوین منشا و بشار رسن به جای طارمی و مسلمان 
این تصمیم ریسک  یا خیر، گفت:  استفاده کند  اصلی  ترکیب  در 
بزرگی است. شاید در یک بازی با تعویض سه مهره اصلی نتیجه 
هم  دیدارها  دیگر  در  که  ندارد  وجود  تضمینی  اما  باشیم  گرفته 
شرایط  به  توجه  با  رفت  دیدار  در  رسن  و  منشا  باشد.  این گونه 
برگشت  بازی  در  است  ممکن  ولی  دادند  جواب  بازی  خاص 

قطعا  می شد،  گل  الاهلی  حملات  ضد  از  یکی  اگر  نباشد.  چنین 
نوعی  به  و  نمی کردیم  صحبت  خوب  خیلی  تعویض های  از  حالا 
برانکو  تعویض های  الاهلی،  توپ های  نشدن  گل  گفت  می توان 

کرد. را طلایی 
ترکیب  با  تاکنون  پرسپولیس  همچنین  افزود:  وی 
ترکیب  در  وارد  تازه  بازیکنان  حضور  و  نکرده  بازی  دیگری 
همراه  بازیکنان  ناهماهنگی  با  است  ممکن  پرسپولیس 
پرسپولیس  ترکیب  در  زیادی  تغییرات  می دانم  بعید  باشد. 
مقابل  برانکو  توسط  تغییر  یک  نهایتا  من  نظر  به  دهد.  رخ 

می شود. ایجاد  الاهلی 
کاپیتان سابق تیم فوتبال پرسپولیس در پایان خاطرنشان کرد: 
وقتی بازی 2-2 تمام شد، یعنی پرسپولیس گام بزرگی برای صعود 
برداشته است. پرسپولیس باید پیروز شود که اتفاق دور از ذهنی هم 
با تفکری  باید تمام توان خود را به کار بگیرد و  نیست. پرسپولیس 
متفاوت از دیدار رفت به میدان برود تا ان شاءالله به مرحله نیمه نهایی 

صعود کند.
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اخبار
شاید بهتر است کشتی گیر نتیجه نگیرد تا کسی حالی از او بپرسد

عبدولی: پس از کسب مدال برنز در المپیک هنوز پیگیر استخدامم هستم
و  تبریک می گویم  را  به جام جهانی  فوتبال  ملی  تیم  فرنگی گفت: صعود  ملی کشتی  تیم  عضو 

معتقدم اهدای پاداش حق بازیکنان تیم ملی است.
به  ایرانی  یک  عنوان  به  خودم  من  داشت:  اظهار  المپیک  برنز  مدال  دارنده  عبدولی  سعید 
فوتبالیست های عزیزمان جهت کسب سهمیه حضور در جام جهانی تبریک می گویم و قطعا تلاش و 

پشتکار و حمایت بازیکنان تیم ملی، کی روش و مسئولان ذیربط باعث این صعود شیرین شد.
و  جهانی  جام  به  صعود  برای  ملی  تیم  فنی  کادر  و  بازیکنان  کرد:  تصریح  جهان  سابق  قهرمان 
خوشحال کردن مردم با تمام وجود تلاش کرده اند و من از طرف جامعه کشتی از آنها تشکر می کنم و 

معتقدم درخواست آن ها برای پاداش منطقی است.
جان  اردوها  در  باید  یکسال  گیر  کشتی  یک  کرد:  تاکید  آسیایی  بازی های  برنز  مدال  دارنده 
در  بتواند  نهایت  در  و  را تحمل کند  و دوری خانواده  بگذارد  را پشت سر  تمرینات سختی  و  بکند 
از  این عنوان هیچ کس سراغی  از کسب  اما پس  المپیک صاحب مدال شود،  یا  رقابت های جهانی 
آن نمی گیرد اما فقط کافیست که این همه تلاش و ممارست نتیجه ندهد و آن وقت همه به فکر 

می افتند. آن 
وی خاطرنشان کرد: شاید بهتر است کشتی گیر نتیجه نگیرد تا کسی حالی از او بپرسد وگرنه پس 
از قهرمانی تیم در جام جهانی و رقابت های جهانی و المپیک کسی حالی از ما نپرسید و امسال پس 
از نایب قهرمانی جهان کسی از مسئولان به استقبال ما نیامد و حتی از تیم فرنگی جوانان که قهرمان 

جهان شد استقبال نکردند.
عبدولی در پایان با اشاره به اینکه پس از کسب مدال برنز در المپیک هنوز پیگیر استخدامم هستم، 
خاطر نشان کرد: در این چند سال که در کشتی بودم، اکثر اوقات در اردوهای تیم ملی بودم و نه شغل 
مناسبی دارم و نه آینده ای البته این موضوع در مورد سایر رشته های انفرادی نیز وجود دارد. به هرحال 
باید نگاه عادلانه ای به تمامی ورزش های  باشد  اگر می خواهیم ورزش کشور در جهان رشد داشته 

کشور داشته باشیم.

توضیح بابک درباره کنارگذاشتن سرمربی و سرپرست کشتی فرنگی نوجوانان
سرمربی موقت تیم کشتی فرنگی نوجوانان ایران در رقابت های جهانی گفت: سعی کردیم طی چند 

روز گذشته فرنگی کاران نوجوان از اتفاق پیش آمده دچار لطمه نشوند.
و  ایران  نوجوانان  فرنگی  تیم کشتی  لرستانی سرمربی  علیرضا  برکناری  علت  درباره  بابک  حسن 
موسی طباطبایی سرپرست این تیم در آستانه رقابت های جهانی 2017 یونان اظهار کرد: بدلیل مسائل 
انضباطی میان این دو شخص آن هم در شرایط حساس پیش از آغاز رقابت های جهانی یونان، شورای 
فنی کشتی فرنگی در نهایت با بررسی هایی که داشت به این نتیجه رسید آن ها را از حضور در رقابت 
های جهانی کنار بگذارد. امیدوارم دیگر شاهد چنین مواردی در کشتی ایران نباشیم چرا که می تواند 

بر روند موفقیت تیم اثرات بدی داشته باشد.
مدیر تیم های ملی کشتی فرنگی رده های پایه، که بدنبال این اتفاق سرمربیگری نوجوانان فرنگی 
کار را در رقابت های جهانی یونان عهده دار شده است، درباره شرایط تیم در آستانه حضور در رقابت 
های جهانی گفت: ما طی چند روز گذشته و پس از این اتفاق سعی کردیم نوجوانان فرنگی کار را به 
لحاظ روحی و روانی مهیای حضور در این رقابت ها کنیم تا از این اتفاق دچار لطمه نشوند. اعضای تیم 
طی ۶ مرحله اردو برای حضور در رقابت های آسیایی و جهانی، تمرینات خوبی را پشت سر گذاشتند 
و خوشبختانه در شرایط مناسبی بسر می برند. همگی انگیزه دارند تا برای کسب موفقیت به مصاف 

حریفانشان بروند.
وی تصریح کرد: امیدوارم کشتی گیران ما در روز مبارزه نکات فنی مورد نظر کادر فنی را به خوبی 
پیاده کنند و در نهایت با نتایج خوب مزد زحماتشان را بگیرند. اعضای کادر فنی نیز از هیچ تلاشی برای 

موفقیت نوجوانان فرنگی کار دریغ نمی کنند.
بابک در پایان درباره مهمترین رقبای ایران و پیش بینی خود از نتایج تیم ملی گفت: ما همیشه و 
در هر رویدادی از جمله رقابت های جهانی برای رفتن بر روی سکوی تیمی تلاش می کنیم. اینبار نیز 
هدفمان کسب بهترین نتایج در خور شان کشتی ایران است. رقبای مهمی همچون ترکیه، آذربایجان و 

 روسیه داریم که همگی برای کسب بهترین نتایج به آتن آمده اند.

استقلال و خبرهای بد
مصدومیت سه مدافع اصلی و احتمال استراحت سه ملی پوش!

تیم استقلال تهران در حالی برای دیدار در جام حذفی آماده می شود که با معضلی به نام کمبود 
بازیکن در خط دفاعی مواجه است و در صورت بازی نکردن ملی پوشان در دیدار پیش رو، این مشکل 

دو چندان می شود.
در روزهایی که تیم فوتبال استقلال شرایط خاصی را به دلیل اولتیماتوم هیات مدیره این باشگاه 
به علیرضا منصوریان سپری می کند و برای نتیجه گرفتن در بازی های پیش رو تحت فشار قرار دارد، 

معضلی به نام ازدیاد بازیکنان مصدوم هم گریبان این تیم را گرفته است.
بعد از آن که پژمان منتظری با آسیب دیدگی شدید کتف مواجه شد و به ناچار تن به جراحی داد تا 
غیبت این بازیکن در ماه های پیش رو قطعی باشد، حالا آبی پوشان برای استفاده از دو مدافع دیگرشان 
هم با ابهام روبرو هستند. از یک سو میلاد زکی پور با مصدومیت مواجه شده و از سوی دیگر سید مجید 

حسینی هم با مشکلی مشابه روبرو است. 
در صورتی که آبی ها نتوانند از حسینی و زکی پور هم استفاده کنند، با توجه به غیبت منتظری آنها 
سه مدافع خود را عملا در اختیار ندارند؛ سه مدافعی که دو نفر از آنها مدافعان میانی این تیم هستند و 

در هفته های اخیر هم در ترکیب ثابت قرار داشتنند. 
است  توصیه شده  هم  پوشان  ملی  به  که  دارد  آن  از  اخبار حکایت  از  برخی  دیگر  از سوی 
منصوریان  باشد  اینگونه  اگر  که  کنند  استراحت  خود  باشگاهی  های  تیم  حذفی  دیدارهای  در 
از امید نورافکن، روزبه چشمی و ووریا غفوری هم با مشکل  به جز این مصدومان برای استفاده 

شد.  خواهد  مواجه 
از ساعت  و  ماه  این هفته هفدهم شهریور  روز جمعه  استقلال در جام حذفی  فوتبال  تیم  دیدار 

17:45 مقابل گل گهر در سیرجان خواهد بود.

کی روش سوریه را هم دست کم نمی گیرد؛
زرینچه: تیم ملی فوتبال مقابل کره جنوبی 11 مدافع داشت

مدافع   11 جنوبی  کره  مقابل  ملی  تیم  دیدار  در  گفت:  ایران  فوتبال  ملی  تیم  پیشین  بازیکن 
داشتیم.

جواد زرینچه در گفتگو با خبرنگار مهر در خصوص دیدار تیم ملی ایران و کره جنوبی اظهار داشت: 
آنقدر  کارلوس کی روش  اما  بود  راحت  خیالمان  بودیم،  کرده  ما صعود  بود.   ایران  برای  بازی سختی 
حرفه ای بود که اجازه نداد حریف که نیازمند کسب سه امتیاز بود، پیروز میدان شود. کره ای ها استرس 
زیادی برای این بازی داشتند و می خواستند با برد برابر ما، صعودشان را قطعی کنند ولی حتی با 10 

نفره شدن تیم ما هم نتوانستند به آنچه که هدفشان بود، برسند.
بازیکن ختم  به چهار  ما  تیم ملی  دفاع  تیم ملی گفت: خط  دفاع  وی در خصوص عملکرد خط 
نمی شد.  برنامه های کی روش به گونه ای بود که هر 11 بازیکن ما نقش مدافع را داشتند و به دفاع های 
ثابت ما کمک می کردند که اعتقاد دارم این مسئله بسیار خوب بود و اجازه گلزنی به مهاجمان کره ای 

را نداد.
بازیکن پیشین تیم ملی در خصوص خط حمله تیم ملی ایران افزود: باید بپذیریم در حمله خوب 
نبودیم و اگر می خواهیم در جام جهانی به گل دست پیدا کنیم، کی روش باید روش دیگری را به کار 
ببندد و همانطور که برای دفاع، 11 نفر به عقب برمی گردند، این اتفاق باید برای خط حمله هم به وجود 
بیاید. البته سرمربی تیم ملی بسیار زیرک و باهوش است و مطمئناً می داند که برای حضوری موفق در 

جام جهانی چه تمریناتی را برای مهاجمان در نظر بگیرد.
نیاز  خوب  بازی  چند  به  ما  تیم  گفت:  نیز  ملی  تیم  تدارکاتی  دیدارهای  خصوص  در  زرینچه 
دارد.  اگر قرار است با تیم های پرقدرت بازی های تدارکاتی انجام بدهیم، باید با چند تیم معمولی 
هم بازی کنیم تا کاملًا نقاط ضعف را برطرف کرده و به جام جهانی برویم؛ زیرا در آنجا حریفان ما 
داشته  از خود  قبولی  قابل  عملکرد  آنها  مقابل  باید  و  دارند  بسیاری  تفاوت های  آسیایی  تیم های  با 

باشیم.
وی در پاسخ به این پرسش که آیا دیدار ایران برابر سوریه می تواند یک بازی تدارکاتی خوب برای 
ما باشد؟ خاطرنشان کرد: با شناختی که از خصوصیات اخلاقی کی روش دارم، می دانم که او مقابل سوریه 
کوتاه نخواهد آمد و این تیم را دست کم نخواهد گرفت. کی روش و بازیکنانش می توانند با پیروزی و گل 

نخوردن در این دیدار، رکورد خود را حفظ کرده و آماده حضور در جام جهانی باشند.

اعجاز هزاره سوم
خرید نکن نازنین

روزگار غریبی ست نازنین. اسمت را می آورند مبادا بگویی کم کاری کرده اند. 
سال ها بود که فکر می کردم استقلالی کردن گتوزو و اینزاگی تبحر ما ایرانی هاست 

اما تازه فهمیدم داستان از چه قرار است.
از وقتی کاوه توانسته است تاکتیک اوت دستی را به قلب اروپا ببرد٬ از زمانی 
که اسمشونبر حاج صفی را آورد پیش خودش و از وقتی که المپیاکوسی ها برای 
هم گروه شدن با یووه خوشحالی کردند فهمیدم که دیگر فوتبال، آن ورزش سابق 

نمی شود.
دیگر تعجبی هم ندارد که بارسا یک روز دنبال آسنسیو باشد، یک روز دی ماریا.

خدا را چه دیدی؟ شاید دو روز دیگر باند آرژانتینی های کاتالان پای دیبالا را هم به تیم باز کرد.
به سراغ من اگر می آیی، خرید نکن! همان وعده دادن و پرت کردن آن سر خرمن ما را بس

محمدشفیع اعجازی


